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Geachte voorzitter, 

 

Bijgaand treft u de antwoorden aan op de vragen van het lid Duyvendak betreffende het 

bericht dat NS heeft aangekondigd de nieuwe dienstregeling 2007 gewoon in te gaan 

voeren.  

 

1.  Kent u het bericht dat de NS de dienstregeling 2007 “gewoon wil gaan invoeren”
1
? 

 

1.   Ja.  

 

2.  Bent u op de hoogte van de inhoud van het advies van de consumenten- en de 

reizigersorganisaties over de dienstregeling 2007? 

 

2.  Ja.  

 

3.  Herinnert u zich dat u in het Kamerdebat van 23 februari 2006 heeft gezegd het 

advies van de consumenten- en de reizigersorganisaties zwaar te laten wegen? 

 

3.  Ja.   
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4. Deelt u de mening van de consumenten- en de reizigersorganisaties dat de  

dienstregeling 2007 niet de beloofde verbetering brengt en op een fors aantal 

plaatsen tot verslechtering leidt? 

 

4. Zoals ik in het AO van 23 februari heb aangegeven, maak ik een definitief oordeel 

over de voorgenomen dienstregeling 2007 op het moment dat ik de zienswijzen van 

de consumentenorganisaties verenigd in het Locov en de decentrale overheden 

alsmede de wijze waarop NS omgaat met deze zienswijzen, ken. De reactie van NS 

op alle zienswijzen verwacht ik medio maart te ontvangen. Wel heb ik u aangegeven 

dat de voorliggende dienstregeling een bescheiden stap is in vergelijking met de 

verdergaande ideeën uit het project Benutten en Bouwen van de spoorsector. Met 

NS zal ik het gesprek voeren over wat de effecten zijn van een verdergaande stap.  

 

5.  Bent u bereid de NS tot de orde te roepen en duidelijk te maken dat de dienstregeling  

2007 niet “gewoon ingevoerd” kan worden? Bent u bereid de NS op te dragen met 

een nieuw verbeterd voorstel voor de dienstregeling 2007 te komen? 

 

5. NS weet dat geen sprake is van “gewoon invoeren”. Zij reageert nog onderbouwd op 

de door consumentenorganisaties en decentrale overheden ingebrachte zienswijzen. 

Nadat ik mijn oordeel over de voorgenomen dienstregeling heb gevormd, heb ik 

hierover het gesprek met NS. Ik zie dan ook geen reden NS tot de orde te roepen. 

Op welke punten ik verbetering van NS in het voorliggende ontwerp verwacht, hangt 

af van mijn definitieve oordeelsvorming (zie het antwoord op vraag 4). 

 

Hoogachtend, 

 

DE STAATSSECRETARIS VAN VERKEER EN WATERSTAAT, 

 

 

 

 

 

 

 

mw drs M.H. Schultz van Haegen 


